
Rada Gminy Wielowieś
RG.0002.3.2025

Protokół Nr XII/2025
z Sesji Rady Gminy Wielowieś

w dniu 27 marca 2025 r.

Miejsce posiedzenia: Szkoła Podstawowa w Wielowsi.
Obrady rozpoczęto 27 marca 2025 r. o godz. 16:30, a zakończono o godz. 17:51 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 14 członków.
Obecni:
1. Łukasz Bachman
2. Marcin Bułka
3. Julia Cepok
4. Beata Gawrońska
5. Marek Goryczka
6. Malwina Jaruszowic
7. Adam Klencz
8. Marek Kremzer
9. Izabela Leksy
10. Tomasz Musioł
11. Arkadiusz Nowak
12. Beata Pacyga
13. Łukasz Skowronek
14. Rafał Smaruń
15. Damian Wąsik

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.
Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.

2. Przyjęcie protokołu ostatniej Sesji Rady Gminy Wielowieś.

3. Sprawozdanie z działalności Komendanta Miejskiego Policji w Gliwicach oraz informacja o stanie 
porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Gliwice i Powiatu Gliwickiego w roku 2024
(druk nr 113).

4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie 
oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w Gminie Wielowieś na lata 2023- 2027 za rok 2024 oraz 
z Zespołu Interdyscyplinarnego Gminy Wielowieś za rok 2024 (druk nr 114).

5. Przyjęcie sprawozdania z realizacji z realizacji programu współpracy Gminy Wielowieś 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności
pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2024 (druk nr 115).

6. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji (druk nr 116).

7. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia
Państwowej Straży Pożarnej w Katowicach (druk nr 117).

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IX/83/2024 z dnia 30 grudnia 2024 r. w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy Wielowieś na 2025 rok (druk nr 118).

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy w miejscowości Zacharzowice. (druk nr 119)

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wielowieś w 2025 roku'' (druk nr 120).

11. Informacja Wójta o działaniach podjętych w okresie od ostatniej sesji.
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12. Interpelacje i zapytania.

13. Zakończenie obrad.
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kremzer otworzył XII Sesję Rady Gminy Wielowieś oraz 
dokonał sprawdzenia kworum. Na stan 15 Radnych, wchodzących w skład Rady Gminy Wielowieś, 
w chwili stwierdzania prawomocności Sesji obecnych było 14 Radnych, a więc sesja była 
prawomocna do podejmowania uchwał. 
Przewodniczący poinformował, że Wójt Gminy zwrócił się z wnioskiem o rozszerzenie porządku 
obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/77/2024 Rady Gminy Wielowieś z dnia 
5 grudnia 2024 r. w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Budżetowego 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Gminy Wielowieś z siedzibą w Sierotach na rok 2025 (druk 
nr 121)
Innych propozycji nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad wraz z zaproponowaną zmianą
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (13)
Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina Jaruszowic, Adam 
Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata Pacyga, Łukasz 
Skowronek, Rafał Smaruń
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (1)
Damian Wąsik
NIEOBECNI (1)
Julia Cepok
Porządek obrad został przyjęty bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady.
Po głosowaniu porządek posiedzenia przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.

2. Przyjęcie protokołu ostatniej Sesji Rady Gminy Wielowieś.

3. Sprawozdanie z działalności Komendanta Miejskiego Policji w Gliwicach oraz informacja 
o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Gliwice i Powiatu Gliwickiego 
w roku 2024 (druk nr 113).

4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego programu przeciwdziałania przemocy 
w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w Gminie Wielowieś na lata 2023- 2027 za rok 
2024 oraz z Zespołu Interdyscyplinarnego Gminy Wielowieś za rok 2024 (druk nr 114).

5. Przyjęcie sprawozdania z realizacji z realizacji programu współpracy Gminy Wielowieś 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności
pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2024 (druk nr 115).

6. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji (druk nr 116).

7. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz 
Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej w Katowicach (druk nr 117).

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IX/83/2024 z dnia 30 grudnia 2024 r. 
w sprawie uchwalenia budżetu gminy Wielowieś na 2025 rok (druk nr 118).

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy w miejscowości Zacharzowice. 
(druk nr 119)
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10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wielowieś w 2025 roku'' (druk nr 120).

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/77/2024 Rady Gminy Wielowieś 
z dnia 5 grudnia 2024 r. w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu 
Budżetowego Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Gminy Wielowieś z siedzibą w Sierotach na 
rok 2025 (druk nr 121)

12. Informacja Wójta o działaniach podjętych w okresie od ostatniej sesji.

13. Interpelacje i zapytania.

14. Zakończenie obrad.
2. Przyjęcie protokołu ostatniej Sesji Rady Gminy Wielowieś.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu ostatniej Sesji Rady Gminy Wielowieś.
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina Jaruszowic, Adam 
Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata Pacyga, Łukasz 
Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (1)
Julia Cepok
Protokół został przyjęty.
Wójt przedstawił sprawozdanie z przeprowadzonych konsultacji projektów uchwał. 
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie sprawozdania Wójta z przeprowadzonych konsultacji projektów uchwał.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (13)
Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina Jaruszowic, Adam 
Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata Pacyga, Łukasz 
Skowronek, Rafał Smaruń
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (1)
Damian Wąsik
NIEOBECNI (1)
Julia Cepok
Sprawozdanie zostało przyjęte.
3. Sprawozdanie z działalności Komendanta Miejskiego Policji w Gliwicach oraz informacja 
o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Gliwice i Powiatu 
Gliwickiego w roku 2024 (druk nr 113).
Radni otrzymali w zawiadomieniach Sprawozdanie z działalności Komendanta Miejskiego Policji 
w Gliwicach oraz informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy 
Gliwice i Powiatu Gliwickiego w roku 2024. Zaproszeni na Sesję Rady Gminy przedstawiciele Policji 
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dokonali prezentacji sprawozdania z działalności.
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad sprawozdaniem. W trakcie dyskusji głos zabrał 
radny Arkadiusz Nowak podkreślił wagę dotychczasowej współpracy z policjantami oraz wyraził 
nadzieję na kontynuację wspólnych działań. Poruszył temat składowania osadów na polach 
uprawnych na terenie Gminy oraz prosił o pomoc w walce z procederem nielegalnego wywozu 
i składowania osadów, poprzez wykonywanie kontroli, czy to przez samych policjantów, czy też 
wspólnie z innymi służbami oraz WIOŚ. Stwierdził, iż będzie to miało oddźwięk społeczny, gdyż 
mieszkańcy będą widzieć pracę policji na terenie Gminy. Działania te przyczynią się do zmniejszenia
ilości transportów z osadami i ilości osadów wywożonych na pola uprawne. Radny wyraził nadzieję 
na nawiązanie współpracy w tym zakresie, jeśli jest prowadzona to na jej rozszerzenie.
Radni nie zgłosili więcej wniosków i uwag. Przewodniczący podziękował przedstawicielom Policji za 
przybycie.
4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego programu przeciwdziałania przemocy 
w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w Gminie Wielowieś na lata 2023- 2027 za 
rok 2024 oraz z Zespołu Interdyscyplinarnego Gminy Wielowieś za rok 2024 (druk nr 114).
Radni nie mieli pytań, ani uwag do powyższego sprawozdania.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie 
oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w Gminie Wielowieś na lata 2023- 2027 za rok 2024 oraz 
z Zespołu Interdyscyplinarnego Gminy Wielowieś za rok 2024 (druk nr 114).
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina Jaruszowic, Adam 
Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata Pacyga, Łukasz 
Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (1)
Julia Cepok
Sprawozdanie zostało przyjęte.
5. Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy Gminy Wielowieś z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie za rok 2024 (druk nr 115).
Radni nie mieli pytań, ani uwag do powyższego sprawozdania.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy Gminy Wielowieś z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie za rok 2024 (druk nr 115).
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina Jaruszowic, Adam 
Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata Pacyga, Łukasz 
Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik
PRZECIW (0)
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (1)
Julia Cepok
Sprawozdanie zostało przyjęte.
6. Podjęcie uchwały Nr XII/105 /2025 w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji 
(druk nr 116).
Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Tomasz Musioł przedstawił opinię do przedmiotowego projektu 
uchwały. Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag. Przewodniczący Rady Gminy poddał niniejszy 
projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji (druk nr 116).
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (12)
Łukasz Bachman, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina Jaruszowic, Adam Klencz, Marek 
Kremzer, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata Pacyga, Łukasz Skowronek, Rafał Smaruń, 
Damian Wąsik
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Marcin Bułka, Izabela Leksy
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (1)
Julia Cepok
Uchwała została podjęta.
7.Podjęcie uchwały Nr XII/106 /2025 w sprawie przekazania środków finansowych na 
Wojewódzki Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej w Katowicach (druk nr 117).
Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Tomasz Musioł przedstawił opinię do przedmiotowego projektu 
uchwały. Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag. Przewodniczący Rady Gminy poddał niniejszy 
projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia 
Państwowej Straży Pożarnej w Katowicach (druk nr 117).
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (13)
Łukasz Bachman, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina Jaruszowic, Adam Klencz, Marek 
Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata Pacyga, Łukasz Skowronek, Rafał
Smaruń, Damian Wąsik
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Marcin Bułka
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (1)
Julia Cepok
Uchwała została podjęta.
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8. Podjęcie uchwały Nr XII/107 /2025 w sprawie zmiany uchwały Nr IX/83/2024 z dnia
30 grudnia 2024 r w sprawie uchwalenia budżetu gminy Wielowieś na 2025 rok (druk nr 118).
Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Tomasz Musioł przedstawił opinię do przedmiotowego projektu 
uchwały. Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag. Przewodniczący Rady Gminy poddał niniejszy 
projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IX/83/2024 z dnia 30 grudnia 2024 r w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy Wielowieś na 2025 rok (druk nr 118).
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina Jaruszowic, Adam 
Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata Pacyga, Łukasz 
Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (1)
Julia Cepok
Uchwała została podjęta.
9. Podjęcie uchwały XII/108/2025 w sprawie zmiany nazwy ulicy w miejscowości 
Zacharzowice. (druk nr 119).
Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag do przedmiotowego projektu uchwały. Przewodniczący Rady
Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy w miejscowości Zacharzowice. (druk nr 119)
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina Jaruszowic, Adam 
Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata Pacyga, Łukasz 
Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (1)
Julia Cepok
Uchwała została podjęta.
10. Podjęcie uchwały XII/109/2025 w sprawie określenia ,,Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wielowieś w 2025 
roku'' (druk nr 120).
Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag do przedmiotowego projektu uchwały. Przewodniczący Rady
Gminy poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie określenia ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wielowieś w 2025 roku'' (druk nr 120).

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl



Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina Jaruszowic, Adam 
Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata Pacyga, Łukasz 
Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (1)
Julia Cepok
Uchwała została podjęta.
11. Podjęcie uchwały Nr  XII/110/2025 w sprawie zmiany uchwały nr VIII/77/2024 Rady Gminy 
Wielowieś z dnia 5 grudnia 2024 r. w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla 
Zakładu Budżetowego Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Gminy Wielowieś z siedzibą 
w Sierotach na rok 2025 (druk nr 121)
Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Tomasz Musioł przedstawił opinię do przedmiotowego projektu 
uchwały. Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag. Przewodniczący Rady Gminy poddał niniejszy 
projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/77/2024 Rady Gminy Wielowieś z dnia 
5 grudnia 2024 r. w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Budżetowego 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Gminy Wielowieś z siedzibą w Sierotach na rok 2025 
(druk nr 121)
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina Jaruszowic, Adam 
Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata Pacyga, Łukasz 
Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (1)
Julia Cepok
Uchwała została podjęta.
12. Informacja Wójta o działaniach podjętych w okresie od ostatniej sesji.
Wójt Gminy przedstawił Radnym informację ze swojej działalności w okresie od ostatniej Sesji, które
obejmowało: wykaz wydanych zarządzeń Wójta Gminy, wykaz podpisanych umów, informację 
o braku wniesionych skarg, których rozstrzygnięcie byłoby w kompetencji Wójta, informację o braku 
naboru na stanowisko urzędnicze.
Pan Wójt pogratulował Panu Herbertowi Jatta, który został odznaczony brązowym medalem 
Polskiego Związku Piłki Nożnej za wybitne osiągnięcia w rozwoju piłki nożnej. Pan Wójt złożył 
również podziękowania dla Pana Jatta i jego rodziny za organizację pobytu na terenie Gminy 
Wielowieś grupy dzieci z Ukrainy. Pan Wójt podziękował również OSP za włączenie się 
w organizację zajęć dla dzieci z Ukrainy. Pan Kazimierz Pławszewski podziękował także radnym za 
podjęcie inicjatywy mającej na celu ochronę środowiska na terenie Gminy Wielowieś.
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13. Interpelacje i zapytania.
Przewodniczący udzielił głosu:
Radnemu Tomaszowi Musioł, który podziękował za rozpoczęcie prac związanych z cięciem 
pielęgnacyjnym alei lipowej w Sierotach Chwoszcz. 
Radnemu Rafałowi Smaruń, który poinformował o zebraniu Spółki Wodnej w Wielowsi, podczas 
którego przekazano informację o możliwości pozyskania środków finansowych z KPO na 
rewitalizację rowów i cieków wodnych związanych z odwodnieniem pól. Radny prosił o podjęcie 
przez Gminę działań w celu pozyskania środków finansowych na ten cel. Termin składania wniosków
– koniec kwietnia br.
Pan Mateusz Schütz doprecyzował informację w sprawie pozyskania środków z KPO, informując 
iż są to środki na inwestycje w zrównoważoną gospodarkę wodną. Daje możliwość modernizacji 
rowów melioracyjnych, zwłaszcza w miejscowościach gdzie nie ma spółki wodnej.
Radnemu Arkadiuszowi Nowak, który przekazał dwie interpelacje zgłoszone przez Radną Julię 
Cepok. Ponadto radny zaapelował o monitorowanie w obrębie sołectw miejsc zagrożonych 
nielegalnym wywozem i składowaniem różnego rodzaju śmieci i odpadów oraz zgłaszanie tego typu 
procederu do Gminy, Komisji ds. rozwoju, policji, czy też korzystając z mapy zagrożeń.
Radny Adam Klencz, poinformował o posiedzeniu Komisji ds. Społecznych, w którym uczestniczyła
również Pani Małgorzata Helisz Kierownik OPS w Wielowsi. Radny przekazał informację 
o zwiększającej się ilości zadań realizowanych przez Ośrodek, zwiększającej się liczbie 
podopiecznych oraz o rosnących kosztach z tym związanych. Niezbędny jest pracownik działający 
w terenie, świadczący pomoc podopiecznym. Drugą kwestią poruszoną przez Pana Adama Klencz 
były sprawy omawiane podczas posiedzenia Komisji Rewizyjnej, która odbyła się w ZBGKiM 
w Sierotach. Radny zwrócił uwagę na kwestię właściwego użytkowania kanalizacji sanitarnej, prosił 
o nie wrzucanie do kanalizacji przedmiotów, które nie powinny się tam znaleźć, jeżeli trafią do 
kanalizacji powodują awarie oczyszczalni ścieków. Kolejna sprawa poruszona przez radnego 
dotyczy PSZOK. Prosi się, aby osoby przyjeżdżające oddać segregowane odpady podchodziły do 
biura i zgłaszały przekazanie odpadów. Kolejną bardzo istotną sprawą jest brak odpowiedniego 
oprogramowania do obsługi rozliczeń. Pan Radny zawnioskował o zabezpieczenie środków 
finansowych w budżecie na pokrycie części kosztów zakupu oprogramowania dla ZBGKiM.
Głos zabrał Pan Mariusz Poloczek Prezes OSP Wielowieś, podziękował radnym za uchwalenie 
uchwały zmieniającej budżet na 2025 r.,  w której zawarta była dotacja dla OSP, stanowiąca wkład 
własny do Programu „Bezpieczny Strażak”. Złożył również podziękowania dla Pani Dyrektor GOK 
oraz Pana Wójta za pomoc w organizacji wyjazdu do Paniówek na Powiatowe Zawody 
Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych. Pan Mariusz Poloczek poinformował o tym, iż Wojewódzki 
Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach organizuje różne formy wsparcia 
dla ochotniczych straży pożarnych. Dwie remizy strażackie położone odpowiednio w Wielowsi oraz 
Świbiu wymagają termomodernizacji. Wystąpił z prośbą o przygotowanie niezbędnych dokumentów, 
aby w sierpniu można było złożyć wnioski o dofinansowanie. Wyraził nadzieję, iż dwie jednostki OSP
zostaną zgłoszone do konkursu Ekoremiza oraz, że inwestycje zostaną zrealizowane tak, aby 
remizy zostały zmodernizowane do 2028 r , w którym to OSP będzie obchodzić 140 lecie istnienia.
Pan Radny Marcin Bułka zapytał o sposób zgłaszania informacji o nielegalnym wywozie osadów. 
Odpowiedzi udzielił Pan Radny Arkadiusz Nowak informując, iż zgłoszeń można dokonywać 
bezpośrednio do Urzędu Gminy oraz na Policję. Informacje uzupełnił Pan Krzysztof Kocot podając, 
iż w aplikacji mObywatel znajduje się zakładka o nazwie „Zgłoś naruszenie środowiskowe”, dane 
tam zamieszczone trafiają do inspektora ochrony środowiska, będącego władnym organem do 
przeprowadzenia kontroli wykorzystywania osadów ściekowych do celów rolniczych. 
Pani Dorota Zawiszewska Sołtys Sołectwa Kieleczka poruszyła sprawę wywozu odpadów , znajdują 
się one na terenie ruiny położonej w Kieleczce przy trasie nr 907. Pani Sołtys zwróciła się 
o rozważenie możliwości monitorowania tego miejsca. Ponadto zapytała o zmiany jakie zostały 
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uchwalone uchwałą zmieniającą budżet na 2025 r. Odpowiedzi udzieliła Pani Martyna Perepetycja 
Skarbnik Gminy.
Głos zabrał Pan  Mateusz Schütz zwracając się z podziękowaniami do uczestników akcji 
„Sprzątanie świata”. Zapytał o status OSP Błażejowice, czy działalność jednostki została 
zawieszona. Odpowiedzi udzielił Pan Kazimierz Pławszewski Wójt Gminy informując, iż na 
grudniowym spotkaniu z przedstawicielami jednostki padła deklaracja o zarejestrowaniu lub 
wyrejestrowaniu jednostki z KRS w terminie dwóch miesięcy od daty spotkania, niezbędne jest 
podjęcie ostatecznych kroków związanych ze statusem jednostki. Jednakże jest to autonomiczna 
decyzja przedstawicieli OSP, Gmina nie ma narzędzi do działania z urzędu w tej sprawie. Skoro 
jednostka nie wywiązała się z obietnicy rejestracji w terminie dwóch miesięcy , to można 
domniemywać, iż zostaną podjęte działania w kierunku wyrejestrowania jednostki.
Przewodniczący Rady Marek Kremzer złożył podziękowania za mobilizację w sprawie złożenia do 
Starostwa Powiatowego protestu przeciwko planowanej inwestycji związanej z przetwarzaniem 
odpadów na terenie Gminy Wielowieś w obrębie miejscowości Świbie. 
14. Zakończenie obrad.
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Marek Kremzer zamknął XII Sesję Rady 
Gminy Wielowieś o godzinie 17:51.

Przewodniczący
      Rady Gminy Wielowieś

Marek Kremzer
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